
ZAPISNIK 
15. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke održane 

23. veljače 2023. godine 
 
 

Sjednicu je u 9,40 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj. 

Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 25 članova Gradskog vijeća 
te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 

Naknadno je sjednici pristupilo pet članova Gradskog vijeća tako da je sjednici bilo 
nazočno ukupno 30 članova Gradskog vijeća. 

Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Danijela Bradamante, Ljiljana 
Cvjetović, Kristian Čarapić, Iva Davorija, Danijel Imgrund, Nikola Ivaniš, Štefica Jagić Rađa, 
Željko Jovanović, Petra Karanikić, Stipo Karaula, Maša Magzan, Sabina Marov, Tajana 
Masovčić, Tea Mičić Badurina, Marijan Mihajić, Aleksandar-Saša Milaković, Duško 
Milovanović, Mile Opačić, Josip Ostrogović, Petar Petrinić, Nadja Poropat, Ivana Prica, Marin 
Račić, Iva Rinčić, Adrijano Rogić, Marijan Šegota, Davor Štimac, Ana Trošelj, Vedran Vivoda 
i Nebojša Zelič.  

Članovi Gradskog vijeća Tea Mičić Badurina, Marijan Mihajić i Davor Štimac su, uslijed 
propisanih epidemioloških mjera i preporuka, sjednici prisustvovali s udaljenih lokacija putem 
aplikacije e - sjednice. 

Sjednici nisu prisustvovali članovi Vijeća Petra Mandić i Robert Salečić. 

Na zapisnik 14. sjednice Gradskog vijeća održane 8. prosinca 2022. godine nije bilo 
primjedbi. 

Predsjednica Vijeća Ana Trošelj je dala obavijest da je žalba na presudu Upravnog 
suda u Rijeci od 27. siječnja 2022. godine, kojom se odbija tužbeni zahtjev Gradskog vijeća 
radi poništenja rješenja Ministarstva kulture i medija, podnesena Upravnom sudu u Rijeci 14. 
veljače 2023. godine. 

 
• AKTUALNI SAT 
 
1. KRISTIAN ČARAPIĆ postavio je pitanje što se poduzima kako bi se zaustavili negativni 
demografski trendovi u Rijeci, a o čemu su nedavno ponovno pisali mediji? U svezi navedenog, 
zanima ga što se planira ponuditi mladima u nastojanju da se obrazuju i zaposle te da nastave 
živjeti u našem gradu pod adekvatnim uvjetima? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da je pitanje vijećnika Čarapića ustvari 
pitanje našega opstanka te da demografske politike koje se kreiraju na lokalnom nivou, nikako 
ne mogu dati odgovore na sva pitanja. Naime, sa demografskim izazovima suočava se cijela 
Europa pa tako i Hrvatska, a samim time, s tim problemom suočen je i Grad Rijeka. Uz to, 
podsjetio je da Rijeka ima neke svoje specifičnosti koje se prvenstveno tiču događaja od prije 
tridesetak godina, a to je teritorijalna reorganizacija Republike Hrvatske i svođenje Rijeke na 
svega 44 km2, o čemu je već dosta toga rečeno, a i napisano u proteklih 30 godina te kako je 
to utjecalo na mogućnost razvoja Grada Rijeke uopće. U jednom djelu je na demografsku 
situaciju utjecalo i ratno stanje u devedesetima u Republici Hrvatskoj.  

Grad Rijeka danas, sagledavajući ovu problematiku, ima cijeli niz mjera kojima se 
nastoji na lokalnom nivou suočiti s ovim problemom, a prije svega, čini to kroz odluke donesene 
na sjednicama Gradskog vijeća. Mjere obuhvaćaju naknade za novorođenu djecu, stambenu 
politiku preko poticane stanogradnje do konferencija koje je Grad organizirao vezanih za 
problematiku društveno prihvatljivog stanovanja, a što je, kako je naveo, jedno od najbitnijih 
pitanja koja se trebaju rješavati na naših 44 km2. Naveo je i kako je činjenica da od velikog 



dijela naših sugrađana ili onih koji žive u okolnim općinama i gradovima kao što su Viškovo, 
Kastav i Čavle, gotovo 50%, a negdje i više od 50%, sve svoje aktivnosti, poslovne i druge 
potrebe, obavljaju na području grada Rijeke. 
 Gradonačelnik je kazao kako se najbitniji dio odgovora na ovo pitanje odnosi na 
gospodarstvo i ciljeva koji su zadani u privlačenju novih poduzetnika na područje grada Rijeke. 
Naveo je i kako su neki od rezultata vidljivi i dolaskom kompanija koji su svjetski lideri u svom 
području rada, i koji time revitaliziraju gospodarsku situaciju i prometni položaj grada na 
Rječini. Iznio je i zadovoljstvo završetkom Poduzetničke zone Bodulovo čime su 
poduzetnicima ponuđena zemljišta po povoljnim cijenama te se nada da će i oni, razvojem 
svojih poduzetničkih ideja doprinijeti povećanju broja stanovnika u Rijeci u narednom 
razdoblju. Kazao je da demografski trendovi nisu najbolji, kako u Rijeci, tako i u Hrvatskoj te 
smatra da bez doseljavanja ljudi to neće biti moguće. Naveo je i kako se Rijeka kroz povijest 
tako razvijala pa je nakon 2. svjetskog rata, dolaskom ljudi sa svih strana bivše države rasla i 
tada je imala najviše stanovnika.  

Nastoji se, kroz program predškolskog odgoja pokušati da, do kraja mandata, svako 
dijete bude upisano u jaslice. Smanjen je prirez sa 15% na 13% u posljednje dvije godine te 
će ga nastojati do kraja mandata smanjiti na 10%. Gradonačelnik je zaključio s time da je 
naveo neke korake koje je lokalna uprava poduzela u sagledavanju ove problematike, no 
ukoliko ne bude adekvatna nacionalna politika pratila ova pitanja, rezultat može i izostati.  
 
2. ADRIJANO ROGIĆ osvrnuo se na nedostatak obilježja Republike Hrvatske i Grada Rijeke 
na Trgu riječkih olimpijaca. Naveo je i kako se na tom Trgu nalazi spomen obilježje na 
preminule hrvatske branitelje. Upitao je Gradonačelnika, da li smatra da te dvije lokacije na 
tom Trgu zaslužuju trajno obilježje u obliku zastave Republike Hrvatske i Grada Rijeke? Ako 
da, u kojem će se vremenu realizirati obzirom da su na tom mjestu već postavljeni stupovi te 
je potrebno samo postaviti zastave? Smatra da bi takvim trajnim rješenjem, makar i manjim 
stupom, to spomen-obilježje dobilo jedan uočljiviji predznak. 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je naveo kako je Trg riječkih olimpijaca, koji se nalazi u 
sklopu Centra Zamet, ocijenjen i od arhitektonske struke kao jedan od najljepših sportskih 
objekata na području grada Rijeke. Ispisana su imena riječkih olimpijaca, postavljeni su stupovi 
gdje se vijori zastava, čini mu se Rijeka sporta, i aplicirano je rješenje koje memorira uspomenu 
na hrvatske branitelje koji su položili život u obrani svoje domovine. To je rješenje autorski 
potpisao pročelnik Srđan Škunca i uklopilo se u zapadni dio trga te kako se radi o trgu koji je 
definitivno zaživio uz sve prostore koji prate dvoranu. Smatra da nepotrebno mahanje 
zastavama i isticanje simbola državnosti nije u svakom trenutku primjereno, no može se 
razmotriti određeno arhitektonsko rješenje ili isticanje obilježja te da se na neki način, i u 
razgovoru sa predstavnicima mjesnog odbora, prostor na adekvatan način obilježi. 

ADRIJANO ROGIĆ je odgovorio kako ga žalosti dio odgovora vezan za mahanje zastava. 
Ističe da je poanta da se zastave Republike Hrvatske i Grada Rijeke, kao i Primorsko - 
goranske županije postave tamo upravo u znak poštovanja olimpijaca koji su pronosili ime 
grada Rijeke po cijelom svijetu i naravno, kao spomen na hrvatske branitelje te da je odluka 
na Gradonačelniku.  

3. VEDRAN VIVODA je naveo da zadnjih nekoliko mjeseci primjećuje određenu količinu 
indolentnosti i neodgovornosti u ljudima koji bi trebali voditi grad te da ga hvata tuga i žalost 
kada to vidi. Iznio je kako se to najviše odnosi na ljude koji vode gradske tvrtke poput KD 
Čistoće d.o.o., KD Autotrolej d.o.o., KD Vodovoda i kanalizacije d.o.o., TD RIJEKA plus d.o.o., 
kao i ravnatelje raznih ustanova. Pita se da li ti isti ljudi žive u našem gradu, voze li se po istim 
cestama, voze li se našim autobusima, bacaju li otpad u iste kante, piju li vodu iz istih špina te 
da li im djeca idu u iste vrtiće i škole? Navodi kako je KD Autotrolej d.o.o. na koljenima, TD 
RIJEKA plus d.o.o. očito ne vodi dobro tržnice kada su iste na koljenima i sve je manje 
štandova, KD Čistoća d.o.o. kasni sa cijelim sustavom gospodarenja otpada i kako navodi, u 
školama su najgore marende u cijeloj državi. Upitao je Gradonačelnika kada ćemo vidjeti nove 
ljude na pozicijama i kada će se početi snositi odgovornost za sve navedeno?  



Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je kako se ne slaže sa zapažanjem vijećnika 
Vivode o radu direktora komunalnih poduzeća, no smatra kako u demokratskom društvu 
svatko ima pravo na svoje mišljenje. U segmentu rada komunalnih društava, kazao je da 
direktori uživaju njegovo povjerenje, a da jedan dio može svoj posao uvijek obavljati bolje, kao 
i svatko od nas. Konkretno, vezano za radove na Potoku, naveo je kako se komunalna 
poduzeća i izvođači radova susreću sa brojnim izazovima od nedostatka radne snage do 
dobavnih rokova, a što je uvelike utjecalo na cijenu radova, tako da jedan dio odgovornosti leži 
i na izvođačima radova.  

Kazao je i kako praktički svakog mjeseca održava koordinacije sa direktorima 
komunalnih poduzeća da bi se raspravila sva problematika vezana za funkcioniranje 
krvožilnog sustava grada Rijeke jer je to nešto što utječe uvelike na svakodnevni život naših 
sugrađana. Iznio je i kako se ne slaže sa percepcijom da imamo najlošije marende u školama. 
Smatra da je korak iniciran od Vlade Republike Hrvatske dobar, ali da nije bio dovoljno dobro 
operativno pripremljen i da je to uklopljeno PR-ovski u proračun za ovu godinu te je trebalo 
školama dozvoliti da zaposle dodatne kuhare i drugo osoblje koje bi moglo provesti sve što je 
zamišljeno na najvišem nivou.  
 Za kraj je zaključio da je pitanje izbora direktora na skupštini društva te je naveo i da je 
nakon održane skupštine u TD Energo d.o.o. u ponedjeljak, raspisan natječaj za novog 
direktora. 
 
VEDRAN VIVODA se zahvalio na odgovoru te je iznio da mu je fascinantno da uvijek imamo 
neki splet okolnosti kad se rade ceste, dodatne troškove i splet okolnosti oko globalnog 
zatopljenja i rata. Naveo je kako istih problema nema u Ljubljani i u drugim gradovima, samo 
u gradu Rijeci te da sve traje pet puta duže i uvijek se pojavljuju dodatni troškovi. O radu 
direktora, smatra, da se može zaključiti i po izdvajanju 30 milijuna kuna za TD Energo d.o.o. 
iz Proračuna. 

4. IVA DAVORIJA je iznijela kako su članovi Možemo! Rijeka prošloga tjedna održali 
konferenciju za medije vezano za kompleks Dječje bolnice Kantrida, s namjerom da se o 
budućnosti kompleksa počne razgovarati prije nego li to bude tema na samoj sjednici 
Gradskog vijeća, kako se, navodi, dogodilo sa prodajom Zapadne Žabice. Pitanje se, stoga, 
nadovezuje na navedenu konferenciju za medije. Zanima je da li je Gradonačelnik spreman 
prihvatiti njihov prijedlog da se sagledaju prvotno sve opcije oko kompleksa i da se pokrene 
proces višekružnog savjetovanja koji se koristio i u vezi Psihijatrijske bolnice Lopača, s ciljem 
da se razmotre različite mogućnosti i uključe zainteresirane strane prije donošenja odluke o 
samoj prodaji i prihodima od prodaje? 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da prati konferencije Možemo! Rijeka te da 
je upoznat sa navedenom inicijativom. Podsjetio je da je na području današnje Dječje bolnice 
Kantrida, Generalnim urbanističkim planom jasno propisana namjena te zone. Naime, jedno 
od prijašnjih sastava Gradskog vijeća je donijelo Generalni urbanistički plan kojim je ta zona 
definirana kao turistička te je temeljem toga odlučeno da se na tom području razvija turistička 
namjena, prije svega, zdravstvenog turizma. Dodao je da bi nakon predložene višekružne 
rasprave bilo potrebno izmijeniti Generalni urbanistički plan, koji postupak ima svoje trajanje. 
Postavio je i pitanje, jesmo li spremni čekati dvije, tri godine kako bi se utvrdilo što bi na 
području kompleksa bilo?  
 Gradonačelnik je dalje naveo kako je kompleks pod konzervatorskom zaštitom kao 
kulturno dobro te da je izrađen konzervatorski elaborat za čitavo područje koji je dijelom 
prihvaćen, a za dio su zatražene određene nadopune. Elaborat je dopunjen i dostavljen 
Konzervatorskom zavodu Ministarstva kulture u Rijeci te se čeka odgovor o valorizaciji 
elaborata. Podsjetio je i da još nisu stvoreni preduvjeti za preseljenje bolnice na novi lokalitet 
Sušak. Naime, iako je zgrada gotova, još predstoje postupci javne nabave koji su, čini mu se, 
raspisani. Kako se radi o nabavi vrlo skupocjene opreme, ti postupci su vrlo dugotrajni. Izrazio 
je nadu da će sve to biti dovršeno do kraja godine kako bi se omogućilo preseljenje Dječje 
bolnice na novi lokalitet uz izradu novog prometnog pristupa na samu lokaciju.  



 Ponovio je da je sadašnjim Generalnim urbanističkim planom definirana turistička 
namjena uz dio zdravstvenog turizma. Istaknuo je da očekuje od konzultativnog procesa ili 
potencijalnog investitora, da prostor uz more bude dostupan građanima u vidu šetnice, ali je 
podsjetio da je u proceduri i donošenje novog Zakona o pomorskom dobru o kojem će ovisiti 
buduće mogućnosti ukoliko bude izglasan. Gradonačelnik je zaključio da se radi o složenom 
pitanju te da su građani i prije bili uključeni u konzultativne procese putem javnih rasprava pa 
tako i prilikom donošenja samog Generalnog urbanističkog plana tog područja. 

IVA DAVORIJA je pojasnila da je model višekružnog savjetovanja primijenjen na otvaranju 
razgovora i dijaloga u svezi budućnosti kompleksa Psihijatrijske bolnice Lopača te se pokazalo 
uspješnim uključiti zainteresirane strane u raspravu sa Gradom. Istaknula je da bi voljeli da se 
to primijeni i na samu Kantridu. Ponovila je i riječi Gradonačelnika, kako je odrađena izmjena 
Generalnog urbanističkog plana te da je prodaja izgledna, ali što učiniti sa prihodima od 
prodaje se možda treba raspraviti, kao što se možda trebalo raspraviti i prije prodaje Zapadne 
Žabice. 

5. NEBOJŠA ZELIČ se osvrnuo na Prijedlog zakona o pomorskom dobru i morskim lukama. 
Iznio je da su oporbene stranke pokrenule kampanju protiv HDZ-ovog Prijedloga zakona, koji 
je po njima vrlo štetan. U tu kampanju je bio uključen i SDP, a jedna od glavnih stvari koja se 
ističe u tom zakonu je to što se omogućava, odnosno olakšava, donošenje višedesetljetnih 
koncesija na pomorsko dobro. Zanima ga, da li je Gradonačelnik promijenio mišljenje što se 
tiče ideje da cijela riječka riva ode u višedesetljetnu koncesiju za proširenje luke za nautički 
turizam, ili ostaje partner HDZ-u u tom naumu? 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da još od 2011. godine traje postupak 
donošenja novog Zakona o pomorskom dobru te da, neovisno o vladama na vlasti otada, 
državi treba gotovo 12,13 godina da donese taj zakon. Napomenuo je da je pomorsko dobro 
izuzetno atraktivno te da je predmet brojnih interesa, mnoge od kojih je teško, odnosno 
nemoguće pomiriti i da je sada zakon pred drugim čitanjem. Iznio je kako je i sam, putem 
Odjela za komunalni sustav tražio da se razmotre i određeni amandmani koje će Grad Rijeka, 
putem svojih saborskih zastupnika, podnijeti na predmetni zakon jer se tu radi o upravljanju 
pomorskim dobrom putem koncesijskih odobrenja što je prihod jedinica lokalne samouprave. 
Nadalje je istaknuo da dio upravljanja u određenim nadležnostima preuzimaju i država i 
županija. Smatra da je svaka decentralizacija dobra pa tako i decentralizacija upravljanja 
pomorskim dobrom te da, govoreći o velikim gradovima, nije protiv toga. Smatra to i razvojnim 
potencijalom gradova koji može biti stavljen u funkciju na lokalnom nivou. 
 Pojasnio je da vijećnik Zelič govori o koncesiji koju donosi Vlada Republike Hrvatske, 
a na koju Grad nema preveliki utjecaj. Što se tiče velikih razvojnih projekata nautičkoga turizma 
na sjevernome Jadranu, istaknuo je marinu u Porto Barošu, to jest novu ACI-jevu Marinu 
Rijeka,  za koja bi radovi trebali početi tijekom ove godine. Podsjetio je vijećnika da je i sam 
bio prisutan kada je bila rasprava o studiji utjecaja na okoliš početkom ove godine. 
Gradonačelnik smatra da je studija vrlo korektno izložena od strane izrađivača i da nije bilo 
većih primjedbi niti u tom procesu koji je bio konzultativan. I u tom segmentu Vlada je ostavila 
mogućnost u svojoj odluci da se ta koncesija proširi i na dio putničke luke te da u tom dijelu 
pozdravlja svaku investiciju koja dolazi u Rijeku.  

Gradonačelnik je rekao kako treba uvijek i prije svega imati u vidu da dostupnost onoga 
segmenta koji je najbliži moru bude u svakom trenutku osiguran pa tako i u putničkoj luci. U 
putničkoj luci bi do kraja godine trebao biti privezan brod Galeb, koji će isto tako tražiti u svom 
dijelu najmodavca za onaj prostor koji je predviđen za komercijalni sadržaj, tako da će biti 
dosta promjena u samom lučkom bazenu u ovom putničkom dijelu. Tvrtka koja je iskazala 
namjeru putem te odluke Vlade, naravno, ima i neke svoje obaveze. Svaki ulagač i investitor 
koji ulaže značajna sredstva u pomorsko dobro očekuje i određeni povrat investicije u nekome 
periodu i to je priroda svakoga poslovnoga poduhvata. Gradonačelnik je ponovio da se ne 
protivi ulaganju u pomorsko dobro, ali da bude dostupno građanima i uređeno na adekvatan 
način. U tom smislu, ne smatra da se razilazi sa stavom predsjednika SDP-a jer smatra 



logičnim da onaj tko ulaže stotine milijuna eura u primjerice smještajne kapacitete, mora imati 
i odgovarajući pristup pomorskom dobru, plaži ili nečemu drugome.  

Zaključio je da se radi o složenoj problematici koja uključuje razne gospodarske 
subjekte te da jednostavnog odgovora nema, ali svakako očekuje da se Rijeka još više okrene 
moru i da građani od toga imaju koristi. 
 
NEBOJŠA ZELIČ je pojasnio da je jasno da Vlada donosi odluku o koncesiji, ali da se onda 
mora izmijeniti Generalni urbanistički plan što će onda raspravljati Gradsko vijeće. Također, 
da je spomenuta studija utjecaja na okoliš vezana uz Porto Baroš, dok se on osvrnuo isključivo 
na proširenje na putničku obalu ili rivu u centru grada. 

6. MAŠA MAGZAN je iznijela kako joj nije jasno da članovi Kazališnog vijeća ne dobivaju 
naknadu za svoj rad te dodala kako u zapisniku 45. sjednice Kazališnog vijeća stoji neko čudno 
tumačenje da oni nemaju pravo na tu naknadu ukoliko na njihovim sjednicama nije prisutan 
intendant. Obzirom da ona takvo tumačenje nije nigdje našla, upitala je osnivača koji je 
nadležan za isplatu tih naknada da joj pojasni zašto Kazališno vijeće nije dobilo naknadu za  
7., 9., 10., 11. i 12. mjesec? S druge strane nije joj jasno zašto ravnatelj i intendant Kazališta 
ne traže suglasnost za svoj rad izvan Kazališta, što je suprotno članku 30. Zakona o kazalištu, 
koji je ministrica dodatno pojasnila i iznijela da ravnatelji i intendanti kazališta i njihovi zamjenici 
mogu raditi umjetnički izvan svojih matičnih kuća, ali isključivo uz suglasnost Kazališnog vijeća 
koja mora imati jasno određene uvjete tog rada. Nadalje je iznijela kako je ravnateljica baleta 
na dnevnom redu 45. sjednice Kazališnog vijeća prvo tražila suglasnost za rad, koja je potom 
povučena pa nije jasno što se tu dogodilo. Nakon toga u zapisniku te sjednice stoji da je točka 
povučena jer do rada nije došlo, a na drugom mjestu stoji da je rad ipak izvršen pa joj to baš 
nije jasno. Druga situacija gdje intendant režira Don Carlosa u Mariboru je jasna jer postoji 
plakat na kojem ispod naziva stoji da je Marin Blažević režiser. Međutim, nije jasno zašto se 
ne traži suglasnost za ovaj rad te je zatražila da joj se pisanim putem pojasni zašto se ne 
poštuje članak 30. Zakona o kazalištu? 

Predsjednica Gradskog vijeća ANA TROŠELJ je rekla da će odgovor biti dostavljen pisanim 
putem. 

7. NADJA POROPAT postavila je pitanje vezano uz uređenje prostora Centra za odgoj i 
obrazovanje Zamet. Pitala je kada će biti gotovo uređenje prostora za djecu koja su prije bila 
smještena na Baredicama, a koji prostor je u međuvremenu preuređen u dječji vrtić? 

Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN odgovorila je da će kroz nekoliko dana biti 
gotovi svi građevinski radovi u Centru za odgoj i obrazovanje Zamet. Iskazala je zadovoljstvo 
uređenjem 223 m2 koji uključuju dvije učionice, senzornu sobu, ambulantu, sobu za fizikalnu 
terapiju, pomoćnu kuhinju, zatim toalete prilagođene osobama u kolicima, ulazni garderobni 
prostor itd. Radionički prostori će tako biti u potpunosti spremni za korištenje za djecu sa 
velikim intelektualnim i motoričkim poteškoćama. Iskoristila je priliku da se zahvali 
Primorsko - goranskoj županiji, koja je podržala ovaj projekt zajedno sa Gradom Rijekom u 
iznosu od 700 tisuća kuna. Cijela investicija iznosi oko 2,2 milijuna kuna. Dodala je kako je 
nabavljena i nova oprema i didaktički materijal.     

Nakon završetka građevinskih radova kroz desetak dana, slijedi opremanje prostora uz 
naglasak da je sva oprema već nabavljena. Zamjenica je iskoristila priliku zahvaliti se i 
roditeljima djece koja su sada smještena u Centru za odgoj i obrazovanje i, naravno, 
ravnateljici škole gdje su se jako dobro organizirali. Istaknula je da je zajedno s zamjenikom 
Palčevskim ostvarila jednu jako lijepu suradnju sa roditeljima i sa njihovom djecom i vjeruje da 
će taj prostor svima biti ugodan za korištenje. Također je istaknula da su u bivšem prostoru 
Baredice gdje su djeca bila smještena, otvorene nove dvije jasličke grupe.  

Isto tako, podsjetila je da su ove godine otvorili jaslice u vrtićima Grada Rijeke Oblačić, 
Maestral, Potok i Delfin, a protekle godine, smanjili liste čekanja za oko 200 mjesta upravo u 
jasličkoj dobi. Zaključila je podsjećajući na odgovor Gradonačelnika koji je na svoje prve pitanje 



o demografskoj politici Grada Rijeke, kazao da je njihov cilj, zajedno sa vijećnicima, da niti 
jedno dijete do kraja mandata ne ostane neupisano što se tiče jaslica i vrtića u Gradu Rijeci. 
Iskazala je i nadu da su njihovi napori u tom pogledu prepoznati te da se to uspješno ostvaruje. 

8. PETRA KARANIKIĆ postavila je pitanje vezano uz riječku zaobilaznicu. Zanima ju kako 
napreduje izgradnja novih čvorova, primjerice čvora Kozala, ali i uređenje postojećih čvorova 
na Škurinjama i Orehovici? 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da se nakon nekoliko održanih sastanaka 
sa potpredsjednikom Vlade i Ministrom prometa kao i sa direktorima državnih poduzeća koji 
su zaduženi za, hrvatske ceste i autoceste, pristupilo realizaciji tih dogovora. Tako da je 
pokrenuta priča oko tri čvora koja se vežu na riječku zaobilaznicu i uvelike će rasteretit 
prometni pritisak u dijelovima grada gdje će se izvoditi radovi.  

Naime, kod čvora Orehovica već prije je izrađena projektna dokumentacija do razine 
glavnoga projekta, a u ovom prethodnom razdoblju Hrvatske autoceste izradile su i izvedbeni 
projekt. Istaknuo je da je na tjednoj bazi u kontaktu sa direktorom Hrvatskih autocesta 
gospodinom Huzjanom, i prema njegovim usmenim obećanjima, natječaj za radove na čvoru 
Orehovica trebao bi biti raspisan do kraja ovog mjeseca ili najkasnije u prvom kvartalu ove 
godine, što znači da će ove godine, zasigurno, osim ako se to radi  postupka sukladno Zakonu 
o javnoj nabavi, ne spriječi eventualnim žalbama, biti odabran izvođač i krenuti sa radovima 
na čvoru Orehovica. To će omogućiti bolju povezanost i integriranost toga dijela grada na samu 
zaobilaznicu, jer omogućit će ne samo ono što je sada omogućeno, primjerice skretanje iz 
pravca Zagreba prema Orehovici, nego i uključivanje iz primjerice smjera Orehovice u smjer 
prema Istri. Naveo je da je to druga faza jer prva faza tog čvora je već izvedena izlazom koji 
omogućuje izlaz prema Trsatu i druga faza podrazumijeva jedan nadvožnjak i uklapanje, to 
jest mogućnost i izlaza i ulaza u smjeru Zagreba sa Orehovice.  

Što se tiče čvora Škurinje, tu je dogovor bio da se u nadležnost Grada, prenese 
izdavanje lokacijske dozvole. Pojasnio je da se to ne odnosi na čvor Škurinje, koji se izvodi u 
sklopu radova na cesti D-403, nego na spoj na Osječku ulicu, jer će izgradnjom ceste D-403 
doći će do jedne prometne preregulacije, odnosno samoregulacije prometa koja će nastupiti 
otvaranjem te ceste i povezivanjem Zagrebačke obale, ali isto tako i Zvonimirove ulice sa 
Osječkom ulicom i čvorom Škurinje. Kazao je da misli da je u tom segmentu lokacijska dozvola 
izdana prošli tjedan, tako da su stvoreni preduvjeti za daljnje projektiranje, građevinsku 
dozvolu i zatim, odabir izvođača i izvođenje radova.  

Što se tiče čvora Kozala, provedena je nabava sukladno dogovoru za projektiranje i 
održan je niz sastanaka sa predstavnicima Hrvatskih autocesta. U tom procesu došlo je do 
određenoga usuglašavanja samoga prijedloga projektnog rješenja sa Generalnim 
urbanističkim planom, što je raspravljeno i na sastancima sa predstavnicima mjesnih odbora 
Brašćine-Pulac i Kozala, kao i uklapanja samoga spoja, to jest čvora Kozala u Prostorni plan. 
Kada to bude odrađeno i pripremljena projektna dokumentacija, obećanja su da bi se i na 
čvoru Kozala, koji je izuzetno bitan za promet u gradu, krenulo ka procesu ugovaranja i same 
nabave. Gradonačelnik je zaključio da u nekoliko narednih godina možemo očekivat da ćemo 
imat dva rotora na Škurinjama koji će spojit Osječku ulicu sa čvorom Škurinje, a samim time i 
cestom D-403, ali i zaobilaznicom, a nakon toga čvor Orehovica te kao posljednji u nizu od 
njih, čvor Kozala, jer on se još uvijek projektira. Za kraj je istaknuo da će to definitivno utjecat 
na prometnu situaciju u Rijeci i sigurno smanjiti gužve na našim prometnicama i bolje 
inkorporirati samu zaobilaznicu, kao cestu koja sad više, praktički, i nije zaobilaznica jer je to 
jedna od najopterećenijih cesta u Hrvatskoj. Naveo je kako je prosječni godišnji dnevni promet 
negdje oko 24-25 tisuća vozila, čime definitivno spada u sam vrh ako ne i broj jedan po 
opterećenosti prometom. 
 

9. IVANA PRICA iznijela je kako je jedan od simbola Grada Rijeke, kao „grada rocka“,  Klub 
Palach u kojem trenutno djeluje Radio Roža i u kojem se održavaju radionice i edukacije 
udruge Ri Rock, kao i povremeni koncerti. Budući da je u planu raspisivanje natječaja za 
upravljanje tim prostorom, interesira je kada se može očekivati raspisivanje natječaja i da li 



već postoje određene ideje o upravljanju navedenim prostorom? Zamolila je i pisani odgovor 
na pitanje. 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je sukladno izmijenjenom Zakonu, Odjel 
za kulturu pristupio definiranju kriterija za dodjelu prostora u kulturi, a to se naravno odnosi i 
na prostor Palacha. Kazao je kako je u tijeku poziv za dva predstavnika nezavisne scene koji 
moraju biti uključeni u rad povjerenstva. Izrazio je nadu da će ih vrlo brzo odabrati, to jest da 
će ih odabrati prije nego što kažemo „šč”. Kada se formira povjerenstvo, onda će ono raspisati 
natječaj za upravljanje samim Palachom. Detaljnije će se na pitanje odgovoriti pisanim putem. 
 
10. IVA RINČIĆ postavila je pitanje vezano uz otvaranje osnovne škole na engleskom jeziku 
u Rijeci. Navela je da je tu mogućnost iznijela Zamjenica Krpan proteklog mjeseca u medijima 
te da pozdravlja tu inicijativu. Navela je kako joj se čini da Rijeka kao otvoreni grad, koji želi 
privlačiti ljude i koji se suočava sa odlaskom ljudi te treba ponuditi takvu mogućnost, u tome 
pomalo kasni. Zanima je, je li napravljena nekakva analiza potreba, odnosno vremenski rok u 
kojem se to može očekivati i koja lokacija je planirana za školu? 

Zamjenica gradonačelnika SANDRA KRPAN odgovorila je da bi željeli pokrenuti školu na 
engleskom jeziku u OŠ Nikola Tesla te da je to jedan proces koji traje. Iako  pripremne faze 
traju do dvije godine, navela je Grad u pregovorima da se vidi mogu li krenuti sa engleskim 
jezikom sljedeće godine po hrvatskom kurikulumu. Najavila je da bi htjeli u sklopu OŠ Nikola 
Tesla, otvoriti jednu vrtićku grupu na engleskom jeziku i da se onda prati taj kontinuitet. 
Govoreći o analizi konkretnih brojki, koliko će biti potrebe za takvim nečim, ona nije izrađena, 
međutim, prepoznaju da postoji potreba u Gradu Rijeci za tim. Kazala je kako Grad Rijeka 
doživljava jedan veliki razvojni proces koji će sigurno promijeniti Rijeku u narednom razdoblju 
i sve više stranih osoba dolazi u Rijeku kao i, vjeruje, stranih predavača na Sveučilište u Rijeci. 
Oni žele da im se djeca mogu obrazovati u Hrvatskoj, odnosno u Gradu Rijeci na engleskom 
jeziku i da dobiju IB diplomu.  

Navela je i kako će u veljači ravnateljica OŠ Nikola Tesla sudjelovati na seminaru o 
navedenoj tematici, te da  su zato predane potrebne prijavnice. Iskazala je uvjerenje da će se 
to uspješno realizirati iako dinamika nije brza koliko bi htjeli. 
 
11. MARIN RAČIĆ je iznio zapažanje o Polugodišnjem izvješću o radu Gradonačelnika koje 
je jedno od točaka dnevnog reda. Smatra da je bitnije od podataka o broju odgovorenih pitanja, 
otvorenih manifestacija i sl., promišljanje o prometu kao krucijalnoj temi za bilo koji grad stisnut 
između brda i mora, poput, primjerice, Dubrovnika, Zadra i Splita. Smatra da je kvalitetno i 
dugoročno rješenje pitanja prometa u centru grada tema bitna za sve političke stranke, ali i za 
sve građane. Pitao je Gradonačelnika stoga, da li se usudi promišljati temu rješenja prometa 
na jedan drukčiji način? 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ. Odgovorio je da je Rijeka dio prometnih koridora i 
pravaca koji su definirani od strane Europske komisije i Europskoga parlamenta, kao i 
ishodišna točka nekih koridora i nalazi se na tim koridorima te je segment prometa bitan i 
važan, od pomorskoga prometa, cestovnoga prometa, zračnoga prometa do željezničkoga 
prometa. Smatra da sve ove investicije koje se ostvaruju, a vezane su za prometnu 
infrastrukturu, itekako odgovaraju na postavljeno pitanje. Gradonačelnik je pohvalio i suradnju 
sa resornim Ministarstvom, bez čijeg uključivanja, kako je rekao, mnogobrojni od tih projekata 
ne bi bili izvedivi.  

Kazao je da je to jedna sinergija lokalne samouprave, legitimno izabranih vlada Republike 
Hrvatske, bilo kojeg predznaka i, naravno, europskih sredstava, jer do tih europskih sredstava 
nije nimalo lako doći. Gradonačelnik je pojasnio da su za angažiranje europskih sredstava 
potrebne mnogobrojne studije i dokazi, a da nakon realizacije tih projekata, isti mogu biti pod 
povećalom, što je dobro, jer pokazalo se u mnogim zemljama, ne samo u Hrvatskoj, da su 
određene koruptivne afere vezane uz realizaciju pojedinih projekata. Što se tiče prometa, 
naveo je da će se u narednih nekoliko godina na području Rijeke dogoditi kolosalne stvari te 
se nekih već dotaknuo u ranijem odgovoru vezano za riječku zaobilaznicu. Naime, taj prsten 



oko grada uvelike će olakšat prometnu situaciju na području Grada Rijeke, govoreći o prometu 
u kretanju. Što se tiče toga, Grad je napravio studiju povezivanja završetka ceste D-403, to 
jest kontejnerskoga terminala na Zagrebačkoj obali ili prostora Metropolisa sa Žabicom, a radi 
se o svega 1250 m ceste. Lučka uprava preuzela je tu studiju i temeljem toga krenula u idejni 
projekt, a izrazio je nadu da će se vrlo brzo krenuti i u glavne i izvedbene projekte kako bi 
Rijeka u vrlo skorom periodu dobila taj prsten oko grada i prometno rasterećenje.  

Podsjetivši se prošle godine i prezentacije ideje vijećnika Račića, predstavljene i u 
medijima, vezane i za realizaciju kompleksa Zapadna Žabica, Gradonačelnik je istaknuo da je 
smjer za koji se Grad odlučio jasno prezentiran vijećnicima. Naveo je i da mu je drago da je 
Gradsko vijeće većinom glasova prihvatilo realizaciju toga projekta na koji smo dugo čekali i 
naravno da će on u jednom segmentu uvelike utjecati na ideje koje je i vijećnik Račić 
prezentirao jer će omogućiti da Riva, praktički, bude bez automobila. Smatra da njegovo 
promišljanje vezano za tunele vrlo dobro zvuči, no kako je to reciklaža nekih starih promišljanja. 
U ovome segmentu, smatra, treba, razmotriti i promisliti sve ideje. Misli da nas, što se tiče 
segmenta prometa, očekuju vrlo značajni iskoraci.  

Pred predajom je i projekt dvotračnog kolosijeka kroz Rijeku, vrijedan gotovo 350 milijuna 
eura i zajedničkim naporima nastoji se da do realizacije toga dođe što brže. Izrazio je osobnu 
želju da se ti projekti odvijaju brže, no to je ponekad spriječeno objektivnim okolnostima. 
Realizacijom i toga segmenta redefinirat će se i javni prijevoz na području, ne samo Grada 
Rijeke, nego i susjednih općina i gradova, prvenstveno Matulja i Bakra te se nada da će i 
zaživjeti. Za kraj je kazao da je pred nama jako puno projekata te su svi, naravno, dobrodošli 
da se pridruže kako raspravama, ali isto tako i da doprinesu brzini realizacije navedenih 
projekata. 
 
MARIN RAČIĆ se zahvalio na iscrpnom odgovoru i izrazio zadovoljstvo da je Gradonačelnik 
otvoren za razgovor te mu je kazao da očekuje poziv, kako on, tako i kolege iz ministarstava i 
svi ostali jer je ta tema dobra za sve. 
 
12. ŠTEFICA JAGIĆ RAĐA iznijela je da je na prošloj sjednici Gradskog vijeća, kada se 
donosio Proračun Grada Rijeke za 2023. godinu, Klub vijećnika HDZ-a dostavio sedam 
amandmana, od kojih niti jedan nije bio prihvaćen. No, komentirajući amandmane Kluba 
vijećnika HDZ-a, koji su se odnosili na povećanje izdvajanja za stipendije i uvođenje potpore 
obiteljima sa troje i više djece, Gradonačelnik je naglasio kako ih ne može prihvatiti zbog 
ograničenja mogućnosti proračuna. Međutim, spomenuo je kako postoji mogućnost da se 
sredstvima koja se oslobode nakon što Republika Hrvatska započne sa sufinanciranjem 
obroka učenika osnovnih škola,  financira dio programa ta dva amandmana, nakon usvajanja 
rebalansa. Budući da je Vlada održala obećanje te je zaživio projekt sufinanciranja obroka 
svim učenicima osnovnih škola, postavila je pitanje Gradonačelniku, hoće li povećati izdvajanje 
za stipendije i uvesti potporu obiteljima s troje i više djece?  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je kako dijele neke iste brige i probleme i 
sagledavaju ih svatko iz svog ugla. Istaknuo je kako se mora sagledati kako će se 
implementacija te vladine mjere odnositi na financijsku situaciju, jer za 10 kuna nije moguće 
osigurati da taj obrok bude kvalitetan i sa nutricionističke strane, kao što svi traže. Angažirana 
sredstva koja su bila predviđena u proračunu se i dalje jednim dijelom angažiraju oko ovoga. 
Naveo je da će se nakon prvoga polugodišta sagledati cijela situacija pa će se uz 
reorganizaciju gradske uprave, što će podrazumijevati rebalans proračuna, vidjeti da li postoji 
ta mogućnost, odnosno jesu li sredstva na toj stavci dovoljna da se preusmjere u dio na koji 
su ciljali amandmani HDZ-a. U ovome trenutku, još to ne može reći.  Najavio je da se planira 
tehnički rebalans vezan uz samu reorganizaciju gradske uprave, koja stupa na snagu 1.4. i 
radi uvođenja eura, a možda i jedan rebalans prije ljeta, iako je to još prerano za govoriti. Za 
kraj je rekao da će inicijativu  svakako razmotriti te da nema ništa protiv povećanja iznosa.  
 



ŠTEFICA JAGIĆ RAĐA se zahvalila na odgovoru te je kazala da je grad Rijeka, grad starijih 
osoba. Navela je da 34% od ukupnog broja stanovnika čine umirovljenici te da bi se svakako 
trebalo poduzeti nešto da se demografska slika poboljša pa i putem ta dva amandmana. 
 
13. MARIJAN ŠEGOTA iznio je kako je na 14. sjednici Gradskog vijeća održanoj 
8. prosinca 2022. godine izglasan amandman Kluba MOSTA za sanaciju potpornog zida na 
Škurinjama. Građane i njega osobno interesira što je do sada napravljeno vezano uz ovu 
obvezu Grada Rijeke?  

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da je nakon usvajanja amandmana na 
sjednici Gradskoga vijeća 8. prosinca, Grad Rijeka uputio dopis o tome može li se ulagati u 
tuđu imovinu budući se u ovom slučaju radi o imovini Republike Hrvatske. Ukoliko odgovor 
bude pozitivan, izradit će se projekt i onda krenuti u realizaciju predmetnoga zahvata. Naveo 
je i kako je ulaganje u tuđu imovinu regulirano i zakonskim propisima pa su isto pitanje uputili 
i nadležnim tijelima koja o tome vode brigu. Gradonačelnik je zaključio da se tu radi o javnom 
novcu pa s njim treba raspolagati sukladno zakonskim regulativama.  
 
MARIJAN ŠEGOTA se zahvalio Gradonačelniku na odgovoru. Zatražio je i odgovor pisanim 
putem te da ga se obavijesti kada pristigne odgovor državne institucije. Napomenuo je da se 
navedeni potporni zid nalazi u kritičnom stanju još od 2016. godine te da bi uz brigu o 
zakonitom trošenju javnog novca, trebalo voditi računa da Grad poduzme neke korake prije 
nego li se nešto loše dogodi. 
 

14. PETAR PETRINIĆ iznio je problematiku vezanu uz riječke plaže, Sablićevo i Glavanovo, 
na kojima su se posljednjih tjedana intenzivno provodili radovi uklanjanja zelenila. Naveo je da 
su radovi izazvali negodovanje kod građana, budući su te plaže posljednjih godina vrlo 
popularne kod građana Rijeke i turista koji u nju dolaze. Zanima ga stoga, temeljem kojih 
dozvola se odvijaju radovi te zašto je baš toliko zelenila moralo biti uklonjeno? 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da se izvođenje predmetnih radova na plaži 
Sablićevo i Glavanovo, i, čini mu se, kod Vile Olga, odvija na ili blizu pomorskoga dobra, i u 
tom segmentu Grad Rijeka ulaže kroz proračun značajna sredstva, ovog puta na istočnome 
dijelu grada. Rekao je da naravno da uklanjanje zelenila uvijek izaziva određenu skepsu ili 
određeni interes građana. Naveo je kako je čuo i od predstavnika u mjesnom odboru, ali isto 
tako i građana koji su mu se neposredno obraćali, da je na prvi pogled to izgledalo možda 
pretjerano pa i njemu samome kada je to vidio na slikama. Međutim, nakon detaljnije analize 
predmetnoga zahvata, radi se o tome da su plaže gotovo postale nesigurne za korištenje iz 
razloga što prijete odroni.  

Gradonačelnik je podsjetio je da je ovo krški teren sa puno crvenice i mediteranskog 
bilja koje raste neposredno uz more pa samim time utječe na stabilnost stijenskih pokosa. Da 
nisu izvedeni ovi radovi, smatra da bi bilo gotovo nemoguće te plaže pripremiti za sezonu. 
Nažalost, to je uvjetovalo i uklanjanje zelenila. Postavit će se i zaštitna mreža. Naveo je da su 
radovi trenutno u tijeku te je izrazio sigurnost da će plaže biti spremne za ljetnu sezonu koja 
počinje sve ranije i ranije, a završava sve kasnije i kasnije. I u tom je segmentu izrazio 
zadovoljstvo da su mnogobrojne riječke plaže, stavljene ne samo u funkciju, nego da se i u 
njih ulaže i da sve je značajniji broj Riječanki i Riječana, ali i turista, prepoznaje riječke plaže 
kao jedan turistički mamac. Smatra da plaže uvelike djeluju i na činjenicu da se prosječni broj 
dana boravka turista u Rijeci popeo sa, iz prijašnjih godina, negdje 1,89 dana na sadašnja 
gotovo 4 dana. To znači da polako grad polako odmiče od vikend destinacije, i turisti se duže 
zadržavaju u Rijeci i koriste mnogobrojne benefite koje grad nudi, uključujući i plaže.  

Naravno da uklanjanje zelenila ponekad izaziva i reakciju građana. Jedan dio građana, 
opravdano je nezadovoljan, no, nažalost, u ovom konkretnom slučaju bilo je neophodno 
ukloniti predmetno zelenilo. Zaključio je da će zelenilo nakon nekoliko mjeseci ili godina, 
ponovno narasti kako to već uz more biva, a mnogo je bitnije da su građani i korisnici plaža 
sigurni.  



15. SABINA MAROV iznijela je kako je prije mjesec dana na adresi Slavka Krautzeka 92c na 
Vojaku postavljena obavijest u kojoj se navodi da se svi stanari koje interesira budućnost dijela 
parkirališta ispred te zgrade jave Odjelu gradske uprave za gospodarenje imovinom u Gradu 
Rijeci, na adresi Titov trg 3 pa stanare zanima što će se događati s tim parkiralištem? 

Predsjednica Vijeća ANA TROŠELJ rekla je da će Gradonačelnik odgovoriti na pitanje 
pisanim putem. 

• DNEVNI RED 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila Vijeće da je prijedlog dnevnog reda 
dostavljen članovima Vijeća, da na prijedlog dnevnog reda nije podnesen niti jedan prigovor te 
da je dnevni red usvojen kako je predloženo.  
Podsjetila je da su za točku 1. dnevnog reda Izbori i imenovanja, vijećnicima dostavljena dva 
materijala, i to Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članica Etičkog povjerenstva 
Gradskog vijeća Grada Rijeke te Prijedlog odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za 
urbanizam i prostorno uređenje Gradskog vijeća Grada Rijeke. 
 

Gradsko vijeće je usvojilo sljedeći  
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Izbori i imenovanja 
1.1.Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članica Etičkog povjerenstva   
Gradskog vijeća Grada Rijeke 
1.2.Prijedlog odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za urbanizam i  prostorno 
uređenje Gradskog vijeća Grada Rijeke 
2. Prijedlog odluke o imenovanju ravnatelja Muzeja grada Rijeke  
3. Program rada Savjeta mladih Grada Rijeke za 2023. godinu 
4. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje i davanju jamstva radi 

refinanciranja postojećih financijskih obveza TD Energo d.o.o. 
5. Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele 

financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 
2023. godinu 

6. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju na privremeno korištenje 
poslovnog i sportskog prostora u ustanovama odgoja i školstva 

7. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentralizirane 
funkcije osnovnog školstva Grada Rijeke u 2023. godini 

8. Prijedlog odluke o kriterijima i mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne 
postrojbe Grada Rijeke u 2023. godini 

9. Prijedlog odluke o donošenju Komunikacijske strategije i Komunikacijskog 
akcijskog plana Strategije razvoja Urbane aglomeracije Rijeka za financijsko 
razdoblje 2021. - 2027. godine  

10. Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika (srpanj - prosinac 2022. godine) 
11. Informacija o aktivnostima u svezi provedbe Odluke o pripajanju trgovačkog 

društva RIJEKA PROMET d.d. trgovačkom društvu RIJEKA plus d.o.o. u 
razdoblju srpanj - prosinac 2022. godine 

12. Informacija o aktivnostima u svezi provedbe Odluke o načinu pružanja javne 
usluge sakupljanja komunalnog otpada na području grada Rijeke 

13. Prijedlog odluke o ukidanju statusa općeg dobra u k.o. Srdoči 
14. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi u k.o. Srdoči 
15. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke u 

prosincu 2022. godine 
 



Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su zaključci svih odbora koji su 
razmatrali materijale za ovu sjednicu dostupni članovima Gradskog vijeća u aplikaciji e-
sjednice, o čemu su članovi Vijeća dobili obavijest e-mailom. 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

1.1. Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članica Etičkog povjerenstva 
Gradskog vijeća Grada Rijeke 

1.2. Prijedlog odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za urbanizam i prostorno 
uređenje Gradskog vijeća Grada Rijeke 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je predlagatelj materijala pod 

ovom točkom dnevnog reda Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja.  
 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, imenovanja 

i razrješenja, Željko Jovanović. 
 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 

Rezultati glasovanja: 
I. Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Odluku o 

imenovanju predsjednika i članica Etičkog povjerenstva Gradskog vijeća Grada Rijeke. 
II. Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Odluku o 

razrješenju i izboru člana Odbora za urbanizam i prostorno uređenje Gradskog vijeća 
Grada Rijeke. 

 
TOČKA 2. 

Prijedlog odluke o imenovanju ravnatelja Muzeja grada Rijeke 
 
 Predsjednica Vijeća Ana Trošelj je izvijestila članove Gradskog vijeća da je predlagatelj 
materijala pod ovom točkom dnevnog reda Upravno vijeće Muzeja grada Rijeke. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Upravnog vijeća Muzeja 
grada Rijeke Petar Petrinić. 
 

Predsjednica Odbora za kulturu Maša Magzan dodatno je izvijestila Gradsko vijeće o 
stajalištima koja je taj Odbor zauzeo razmatrajući ovaj Prijedlog. 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Aleksandar-Saša Milaković ispred 
Kluba MOSTA, Josip Ostrogović ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Petar Petrinić ispred Kluba 
SDP-a, Kristian Čarapić, Vedran Vivoda, Josip Ostrogović, Adrijano Rogić, Iva Rinčić, 
Aleksandar-Saša Milaković, Nikola Ivaniš, Marin Račić, Maša Magzan, Nebojša Zelič, Željko 
Jovanović, Marijan Šegota, zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan, Gradonačelnik Marko 
Filipović te završno Josip Ostrogović ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Aleksandar-Saša Milaković 
ispred Kluba MOSTA i Petar Petrinić ispred Kluba SDP-a.  

 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj izvijestila je članove Vijeća da je u ime Kluba 
vijećnika HDZ-a zatražena stanka u trajanju od 10 minuta radi održavanja sjednice toga Kluba 
te da se sjednica nastavlja u 13,05 sati. Predsjednica Vijeća je potom odobrila daljnje stanke 
na traženje Kluba MOSTA i Kluba SDP-a te je sjednica nastavljena u 14,15 sati. 
  
 Predsjednik Upravnog vijeća Muzeja grada Rijeke Petar Petrinić povukao je Prijedlog 
odluke o imenovanju ravnatelja Muzeja grada Rijeke radi dodatne razrade materijala i 
obrazloženja.  
 



 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je konstatirala da je točka povučena te da 
se prelazi na sljedeću točku dnevnog reda. 
 

TOČKA 3. 
Program rada Savjeta mladih Grada Rijeke za 2023. godinu 

 
 Predsjednica Vijeća Ana Trošelj je izvijestila članove Gradskog vijeća da je predlagatelj 
ove točke dnevnog reda Savjet mladih Grada Rijeke koji je donio Program rada za 2023. 
godinu te ga proslijedio Gradskom vijeću na odobravanje. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Savjeta mladih Grada Rijeke 
Luka Čanković. 
 
 Predsjednica Odbora za predškolski odgoj i obrazovanje Iva Davorija, i predsjednica 
Odbora za kulturu Maša Magzan, dodatno su izvijestile Vijeće o stajalištima koja su ti odbori 
zauzeli razmatrajući ovu točku. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Iva Davorija, Sabina Marov, Ivana Prica i 
Vedran Vivoda. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Odluku o davanju 

odobrenja na Program rada Savjeta mladih Grada Rijeke za 2023. godinu. 
 

TOČKA 4. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje i davanju jamstva radi 

refinanciranja postojećih financijskih obveza TD Energo d.o.o. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je zamjenik direktora TD Energo d.o.o. 
Marko Križanec. 
 

U raspravi su sudjelovali Josip Ostrogović ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Duško 
Milovanović ispred Kluba SDP-a, Vedran Vivoda, Adrijano Rogić, Iva Rinčić, Nebojša Zelič, 
zamjenik direktora TD Energo d.o.o. Marko Križanec te završno Aleksandar-Saša Milaković 
ispred Kluba MOSTA i Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS – LABURISTI. 

 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za, 9 protiv i 1 suzdržan) donijelo 

Odluku o davanju suglasnosti za zaduženje i davanju jamstva radi refinanciranja 
postojećih financijskih obveza TD Energo d.o.o. 
 

TOČKA 5. 
Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele 

financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2023. 
godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za i 3 suzdržana) donijelo Odluku o 

davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava unutar 
Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2023. godinu. 
 

 



TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i 

sportskog prostora u ustanovama odgoja i školstva 
 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za i 1 suzdržan) donijelo Odluku o 

izmjenama Odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i sportskog prostora 
u ustanovama odgoja i školstva. 

 
TOČKA 7. 

Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentralizirane funkcije 
osnovnog školstva Grada Rijeke u 2023. godini 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za i 1 protiv) donijelo Odluku o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentralizirane funkcije osnovnog školstva 
Grada Rijeke u 2023. godini. 

 
TOČKA 8. 

Prijedlog odluke o kriterijima i mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne 
postrojbe Grada Rijeke u 2023. godini 

 
U raspravi je sudjelovao član Vijeća Nebojša Zelič. 

 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Odluku o kriterijima i 

mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke u 2023. 
godini. 
 

TOČKA 9. 
Prijedlog odluke o donošenju Komunikacijske strategije i Komunikacijskog akcijskog 

plana Strategije razvoja Urbane aglomeracije Rijeka za financijsko razdoblje 
 2021. - 2027. godine 

 
 U raspravi je sudjelovala članica Vijeća Iva Rinčić. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za i 3 suzdržana) donijelo Odluku o 

donošenju Komunikacijske strategije i Komunikacijskog akcijskog plana Strategije 
razvoja Urbane aglomeracije Rijeka za financijsko razdoblje 2021. - 2027. godine. 

 
TOČKA 10. 

Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika  
(srpanj - prosinac 2022. godine) 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
  
 U raspravi su sudjelovale članice Vijeća Iva Davorija te završno ispred Kluba SDP-a 
Petra Karanikić. 
 
 



Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (14 za, 11 protiv i 1 suzdržan) prihvatilo 

Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika (srpanj - prosinac 2022. godine). 
 

TOČKA 11. 
Informacija o aktivnostima u svezi provedbe Odluke o pripajanju trgovačkog društva 

RIJEKA PROMET d.d. trgovačkom društvu RIJEKA plus d.o.o. u razdoblju srpanj - 
prosinac 2022. godine 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav Maja Malnar. 
 
 U raspravi su sudjelovali Aleksandar-Saša Milaković ispred Kluba MOSTA, Vedran 
Vivoda, Marin Račić, Danijel Imgrund, Kristian Čarapić, pročelnica Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav Maja Malnar i direktor RIJEKA plus d.o.o. Željko Smojver. 
 
 Nakon rasprave, predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je utvrdila da je 
Gradsko vijeće primilo na znanje Informaciju o aktivnostima u svezi provedbe Odluke o 
pripajanju trgovačkog društva RIJEKA PROMET d.d. trgovačkom društvu RIJEKA plus  
d.o.o. 
 

TOČKA 12. 
Informacija o aktivnostima u svezi provedbe Odluke o načinu pružanja javne usluge 

sakupljanja komunalnog otpada na području grada Rijeke 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je zamjenik direktorice KD Čistoća d.o.o. 
Bojan Jurdana. 
 Predsjednik Odbora za komunalno gospodarstvo Vedran Vivoda, dodatno je izvijestio 
Vijeće o stajalištima koja je taj Odbor zauzeo razmatrajući ovu točku. 
 
 U raspravi je sudjelovao zamjenik direktorice KD Čistoća d.o.o. Bojan Jurdana. 
  

Nakon rasprave, predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je utvrdila da je 
Gradsko vijeće primilo na znanje Informaciju o aktivnostima u svezi provedbe Odluke o 
načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području grada 
Rijeke. 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog odluke o ukidanju statusa općeg dobra u k.o. Srdoči 

 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (25 glasova za) donijelo Odluku o ukidanju 

statusa općeg dobra u k.o. Srdoči. 
 

TOČKA 14. 
Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi u k.o. Srdoči 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (25 glasova za) donijelo Odluku o ukidanju 

statusa javnog dobra u općoj uporabi u k.o. Srdoči. 
 



TOČKA 15. 
Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke u 

prosincu 2022. godine 
 
 U raspravi je sudjelovala članica Vijeća Sabina Marov. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za i 2 suzdržana) prihvatilo Izvješće o 

korištenju sredstava proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke u prosincu 2022. 
godine. 
 

Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Josip Ostrogović, 
Nebojša Zelič, Nikola Ivaniš, Stipo Karaula i Željko Jovanović. 
 
Sjednica je završila u 16,31 sati.  
 
 
 

Tajnica 
Gradskog vijeća 

 
Mirna Hriljac Nikšić 

Predsjednica 
Gradskog vijeća 

 
Ana Trošelj 

 


